

VOLUNTEER JOB DESCRIPTION

SUMMER PROGRAMS
AT FASPS 2023

Title

Summer Programs Volunteer

Summary of Responsibilities

Assist Summer Program leaders with the organization and provision of activities and support camp staff with camper supervision and assistance.

Duties

- Support the learning of French by speaking French at all times with staff and campers.
- Assist and supervise youth during camp activities, including both structured and free-play time.
- Take initiative to assist camp staff in daily activities, such as material preparation.
- Promote a safe environment and ensure safety for program participants at all times.
- Understand and model all policies and procedures and strive to enforce policies and procedures among program participants.
- Strive to maintain a positive environment and be a positive role model for program participants.

Work Environment

Generally work in the classroom and outside on the playground. May stand for extended periods of time. Occasionally lift up to 20 pounds.

Required Knowledge, Skills, and Abilities

- Desire to work with youth and to interact in a positive manner with children of all ages and abilities.
- Strong level of fluency in the French language: spoken, written and read.
- Desire to develop leadership skills, problem solving abilities and decision making skills.
- Ability to motivate self and youth in an enthusiastic manner.
- Ability to follow instructions efficiently and effectively, requiring minimal guidance while completing tasks.
- Must be responsible, honest, creative and willing to follow through on all assigned tasks.
- Must have reliable internet connection.

Education, Experience and Qualifications

- Must be at least 15 years old.
- Experience working with youth in areas such as babysitting, sports, tutoring or any other volunteer work is preferred.
- Qualified applicants will possess a clean and professional appearance and attitude.
- Volunteers must submit a background check, which must be cleared prior to beginning volunteer work.

Commitment

Must be able to attend an in-person orientation meeting (week of June 19, 2023, time TBA).

Must be able to commit to at least one week of camp with dependable availability.

Sessions will run:

- | | |
|-----------------------------|------------------------------|
| • Week 1: June 26 - June 30 | • Week 5: July 24 - 28 |
| • Week 2: July 3 - 7* | • Week 5: July 31 - August 4 |
| • Week 3: July 10 - 14 | • Week 6: August 7 - 11 |
| • Week 4: July 17 - 21 | • Week 7: August 14 - 18 |

VOLUNTEER APPLICATION

SUMMER PROGRAMS
AT FASPS 2023

PERSONAL INFORMATION - Please complete fully

Full Name / nom, prénom: _____ Age: _____

Pronouns / pronoms personnels: _____ Date of Birth / date de naissance: _____

Address: _____

High School Fall 2023: _____ Grade Fall 2023: _____

Volunteer's Phone: _____ Parent/Guardian Phone: _____

Volunteer's Email Address: _____

Parent/Guardian's Email Address: _____

Have you ever volunteered at our camp? Yes No If Yes, when? _____

Have you ever attended one of our camps? Yes No If Yes, when? _____

Are you fluent in French? Yes No If No, how many years? _____

AVAILABILITY - Please circle all that apply.

Week 1: June 26-June 30 Week 2: July 3-7 (no camp July 4) Week 3: July 10-14 Week 4: July 17-21

Week 5: July 24-28 Week 6: July 31- Aug 4 Week 7: Aug 7-11 Week 8: Aug 14-18

PREFERENCES - Please select all that apply.

I would like to work with the following age(s):

Camp des Lucioles (Weeks 1-8):

2-3 years old / Petite Section

Camp d'été / Classe Aventure (Weeks 1-4):

Grade 1/CP

Grade 2/CE1

Grade 3/CE2

4-5 years old / Moyenne & Grande Section

Grade 4/CM1

Grade 5/CM2

MS/Collège

Special interests, hobbies, skills that may be useful to share with campers: _____

Signature of volunteer: _____ Date: _____

TO BE COMPLETED BY A PARENT/GUARDIAN:

Volunteer (name) _____ has my permission to participate as a volunteer for Summer Programs at French American School of Puget Sound.

Signature of Parent/Guardian: _____ Date: _____

VOLUNTEER CODE OF CONDUCT

SUMMER PROGRAMS
AT FASPS 2023

I, _____ (*volunteer name*), agree to follow to the best of my ability the policies of the French American School and the Summer Camp Volunteer program.

Please initial next to each point below:

_____ I understand that my role as a volunteer is to support the Summer Camp staff and keep campers safe while they are at summer camp. My service is at the discretion of the French American School of Puget Sound.

_____ As a volunteer, I will treat everyone with respect, patience, courtesy, dignity, and consideration. I will use positive reinforcement when working with children and/or youth. I will uphold a professional manner when volunteering at camp.

_____ I understand that I may not use a cell phone during the time I am working with campers. It is important that they have my undivided attention.

_____ I understand that the following behaviors are not acceptable:

1. Intentional verbal abuse including teasing/taunting, harassment and/or profane language
2. Any action which exposes participants, staff or other volunteers to danger
3. Communicating with campers through inappropriate channels (social media, etc.)
4. Consistent disregard of summer camp program procedures

_____ I understand that it is strictly forbidden to take photos or videos of FASPS campers using my personal device. This includes posting pictures which include FASPS campers to my private social media accounts. I agree to only use school provided devices to take photos of campers.

_____ I understand and agree to abide by all COVID-19 policies to the best of my ability, including wearing a properly-fitted mask at all times on campus, maintaining social distance, and submitting a negative COVID-19 test result when required.

_____ If I am experiencing any COVID-19-like symptoms and/or have had known exposure to a confirmed case of COVID-19, I will inform FASPS as soon as possible and I will not return to campus until instructed.

_____ I understand that my failure to comply with the aforementioned policies may result in my suspension from the day's activities or dismissal from the Summer Camp Volunteer program depending on the severity of the misconduct.

_____ (optional) I agree to have my photo used on FASPS social media accounts, the school's website, the annual fundraiser (the Gala) and the school's publications. I relinquish all rights, title and interest in the finished product. Please leave blank if you choose to opt out of giving photo permissions.

Signature of volunteer: _____ Date: _____

Signature of Parent/Guardian: _____ Date: _____

DESCRIPTION DU POSTE BÉNÉVOLE

PROGRAMMES D'ETE
A FASPS 2023

Titre

Bénévole des programmes d'été

Résumé des responsabilités

Aider les chef.fe.s de groupe dans l'organisation et l'animation des activités et soutenir l'équipe du personnel dans la supervision et dans l'aide des enfants.

Missions

- Contribuer à l'apprentissage du français en parlant toujours français avec le personnel du camp et les enfants.
- Aider et superviser les jeunes pendant les activités, y compris les temps structurés et libres.
- Prendre l'initiative pour aider le personnel du camp dans l'animation des activités quotidiennes, comme la préparation du matériel.
- Promouvoir un environnement secure et sain et assurer la sécurité pour les participants à tout moment.
- Comprendre et montrer l'exemple de toutes politiques et procédures et s'efforcer à faire respecter ces politiques et procédures par les participants du programme.
- S'efforcer à maintenir un environnement positif et être un modèle pour les participants du programme.

Environnement de travail

Travailler généralement dans une salle de classe et sur le terrain de jeu. Possibilité de rester debout pendant les longues périodes de temps. Parfois soulever les poids jusqu'à 10 kilogrammes.

Savoirs, compétences et capacités obligés

- Désir de travailler avec les jeunes et interagir dans une manière positive avec les enfants de tous âges et de toutes capacités.
- Niveau élevé de langue française, à l'oral et à l'écrit.
- Désir de développer ses compétences du leadership, la résolution des problèmes et la prise de décisions.
- Capacité de motiver soi-même et les jeunes de manière enthousiaste.
- Capacité de suivre les consignes de manière efficace et effective, avec une intervention minimale pour aboutir toute tâche assignée.
- Responsable, honnête, créatif.ve et ayant une bonne volonté pour mener à bien toutes les missions données.

Education, Experiences et Qualifications

- Minimum de 15 ans.
- Une expérience avec les jeunes dans le cadre du babysitting, du sport, du soutien scolaire ou une autre expérience de bénévolat est préférée.
- Les candidats qualifié.e.s auront une apparence et une attitude propre et professionnelle.
- Les bénévoles sont obligé.e.s de soumettre une vérification des antécédents avant de commencer à travailler dans les programmes d'été.

Engagement

Il faut assister à des réunions d'orientation en présentiel (la semaine du 19 juin, 2023). Il faut s'engager un minimum d'une semaine avec une disponibilité confirmée. Les programmes auront lieu :

- | | |
|---|---|
| <ul style="list-style-type: none">• Semaine 1: 26 juin -30 juin• Semaine 2: 4 - 7* juillet• Semaine 3: 10 - 14 juillet• Semaine 4: 17 - 21 juillet | <ul style="list-style-type: none">• Semaine 5: 24 -28 juillet• Semaine 6: 31 juillet - 4 août• Semaine 7: 7 - 11 août• Semaine 8: 14 - 18 août |
|---|---|

CODE DE CONDUITE DES BÉNÉVOLES

PROGRAMMES D'ETE
A FASPS 2023

Je, _____ (*nom du/de la bénévole*), valide que je vais suivre de mon mieux les politiques de l'Ecole franco-américaine du Puget Sound et des Programmes d'été.

Veuillez parapher à côté de chaque phrase ci-dessous:

_____ Je comprends que mon rôle, en tant que bénévole, et de soutenir le personnel du camp et de garder les participants en sécurité pendant qu'ils sont au camp. Mon service est à la discretion de l'Ecole franco-américaine du Puget Sound (FASPS).

_____ En tant que bénévole, je vais interagir avec tout le monde avec du respect, de la patience, de la courtoisie, de la dignité et de la considération. Je vais employer le renforcement positif quand je travaille avec les enfants/de la jeunesse. Je vais maintenir une manière professionnelle pendant mon service bénévole au camp.

_____ Je comprends que je ne peux pas utiliser un téléphone portable pendant que je travaille avec les participants. Il est important qu'ils aient mon attention pleine et entière.

_____ Je comprends que les comportements suivants ne sont pas acceptables:

1. L'abus verbal délibéré, y compris les moqueries, le harcèlement et/ou du langage grossier.
2. Toute action qui expose des participants, du personnel ou d'autres bénévoles à un danger.
3. La communication avec les participants par les canaux inappropriés (réseaux sociaux, etc.)
4. Le mépris constant des procédures des programmes d'été.

_____ Je comprends qu'il est strictement interdit de prendre des photos ou vidéos des participants à FASPS avec mon appareil personnel. Ceci comprend également la publication des photos/vidéos qui montrent les enfants de FASPS sur mes comptes sociaux personnels. Je suis d'accord pour utiliser uniquement les appareils fournis par l'école pour prendre des photos des participants.

_____ Je comprend et suis d'accord pour respecter toute politique de COVID-19 à mon mieux, y compris la porte du masque sur le campus, la distanciation sociale et la soumission d'un test COVID-19 négatif quand requis.

_____ Si je présente des symptômes associés au COVID-19 et/ou si j'ai connaissance d'être exposé.e à un cas confirmé de COVID-19, je vais informer FASPS dès que possible et je ne reviens pas sur le campus lorsque je suis invitée.e à le faire.

_____ Je comprends que le non-respect du code ci-dessus pourrait mener à une suspension d'un ou plusieurs jours ou à un licenciement définitif du programme, en fonction de la gravité du mauvais comportement.

_____ (*facultatif*) Je donne l'autorisation de l'usage de mon image sur les comptes des réseaux sociaux de FASPS, sur le site web de l'école, au gala de bienfaisance et les publications de l'école. Je cède tout droit, titre et intérêt du produit final. *Pour ne pas autoriser l'école à utiliser votre image, laisser blanc la ligne.*

Signature du/de la bénévole: _____ Date: _____

Signature du parent/guardien.ne: _____ Date: _____